



SHANDONG PROVINCE SEEDS GROUP CO, LTD · CHINA

中国·山东省种子有限公司

企业简介

COMPANY PROFILE



Shandong Province Seed Group Co., Ltd. is a vegetable seed enterprise integrated with scientific research, breeding, production, processing, sales and international trade of seeds. The company was established in 1992 affiliated to the Department of Agriculture of Shandong Province. In 2009, after the shareholding reform, the company's name was changed to Shandong Province Seed Group Co., Ltd.

With over 30 years' endeavors in seed business line, the company has already established a wide sales network and stable cooperative relationship home and abroad. We focus on introducing high quality vegetable seeds to local market, helping local growers to plant suitable and profitable varieties; and exporting Chinese sound crop seeds to other countries under the brand "Luzhong" (鲁种).

As a member of the Asia-Pacific Seed Association, Shandong Province Seeds Group Co.,Ltd. is also a standing director unit in the Machinery Professional Committee of the Chinese Grassland Society and the Modern Physics and Agricultural Engineering Branch of the Chinese Society of Agricultural Machinery.

Cooperating with China Agricultural University, Shandong Agricultural University, Shandong Agricultural Engineering College, and other research institutes, the company has formed a strong scientific research team to undertake Agro-tech projects. We now have won 7 scientific and technological awards including the first prize of the China Chamber of Commerce Science and Technology Progress Award, the fourth National Modern Physics Agricultural Engineering Technology Innovation Award .

Committing to "being a cultured seed", Shandong Province Seeds Group Co.,Ltd. is moving towards the goal of collectivization, marketization, specialization and internationalization.

CONTENTS

目录

SQUASH	西葫芦	01
ROOTSTOCK	南瓜砧木	03
WELSH ONION	大 葱	03
PAKCHOI	青梗菜	05
CABBAGE	甘 蓝	05
LETTUCE	生 菜	06
TOMATO	番 茄	08
WATERMELON	西 瓜	10
PUMPKIN	南 瓜	10
SWEET CORN	甜玉米	11

鲁种做有文化的种子

SQUASH 西葫芦



LUHU NO.1 F1

一代杂交种。中早熟，长势旺盛，雌花率高，每叶一瓜。瓜条粗细均匀，瓜长22CM，粗5-6CM，颜色嫩绿，光泽度好，品质佳，商品性好，抗病性强，采收期长。

Hybrid F1. Early-mid maturity, vigorous growth, abundant female flowers, strong fruit-setting ability, tender green skin with a high gloss. Around 22 cm long, 5-6 cm in diameter, good disease tolerance, high yield and long picking period.



LUHU NO.2 F1

一代杂交种。长势旺盛，瓜条颜色翠绿带有斑点，瓜条棒形，一致性好，长度15CM左右，耐热性好，抗病性强，非常适合干旱地区种植。

Hybrid F1. Vigorous growth, attractive green color with tiny mottles, nice tapered shape in good uniformity, around 15 cm long. Good tolerance to heat and diseases, suitable for Middle East market.



LUHU NO.3 F1

一代杂交种。长势旺盛，瓜条光滑顺直，一致性好，颜色亮黄，光泽度好，瓜条长度18-20CM，口感出众，适合鲜食。

Hybrid F1. Vigorous growth, cylindrical shape with yellow smooth skin, good uniformity, well matured when fruits grow to 18-20 cm long, good taste, suitable for fresh market.

**LUHU NO.5 F1**

一代杂交种。长势旺盛，节间短，连续座瓜能力强，颜色翠绿，光泽度好，品质佳，瓜条粗细均匀，长度23-25CM，直径5-6CM，抗病性强，耐低温性好。

Hybrid F1. Vigorous plants, short distance between neighbor fruit setting spots, strong fruit setting ability, bright green color with tiny mottles, 23-25cm long and 5-6 cm in diameter. Good tolerance to powdery mildew and low temperature.

**LUHU NO.6 F1**

一代杂交种。长势旺盛，早熟，播种后40天左右开始采收。瓜为圆球形，外皮墨绿色，光泽度好，雌花多，瓜码密，产量高。

Hybrid F1. Early maturity, ready for picking in 40 days after sowing. Global shape with dark green skin, abundant female flowers, very productive.

**LUHU NO.7 F1**

一代杂交种。长势旺盛，早熟，播种后40天左右开始采收。瓜近圆球形，表皮翠绿色，雌花多，连续座瓜能力强，较抗白粉病。

Hybrid F1. Grows vigorously, picking in 40days after sowing, round shape, jade skin color, abundant female flowers, good fruit-setting ability, medium resistance to powdery mildew.

ROOTSTOCK 南瓜砧木

LUZHEN KING F1



一代交配品种。适用于甜瓜和西瓜的嫁接，生长速度快，植株根系发达，吸肥力强，嫁接亲和力好，抗枯萎病、抗早衰。

Hybrid variety, for melon and watermelon plants grafting. Fast growth, strong root system, good ability on fertilizer absorption, excellent symbiosis ability, good resistance to wilt.

LUZHEN POWER F1



一代交配品种。适用于甜瓜和西瓜的嫁接，长势旺盛，嫁接亲和力好，耐热性好，适合在温暖的区域种植。

Hybrid, for melon and watermelon plants grafting. Good grafting affinity, grow vigorously, good tolerance to heat, performs well in warm areas.

WELSH ONION 大葱

BAOZANG WELSH ONION



植株直立性好，叶色深绿，适合高密度栽培，葱白紧实度好，长40CM左右，商品性突出，耐热、耐低温能力强。

Erect plants, dark green leaves, suitable for high density transplant, firm white stalk with around 40cm length. Good tolerance to heat and cold, can be harvested in both spring and autumn seasons.



ZHONGGUAN WELSH ONION

植株长势旺盛，叶色深绿着蜡粉，葱白光泽度好，商品性突出，耐热、耐低温能力强，高产潜力大。

Grows vigorously, dark green leaves, white stalk is tender and glossy. Good tolerance to heat and cold, high yield, can be harvested in summer, autumn and winter.



SPECIAL CHOSEN ZHANGQIU WELSH ONION

中国大葱类型，葱白长80CM左右，叶长70CM，株高150CM左右，叶间距长，叶色黄绿色，一般每公顷产量75000公斤以上，适应性强，由于生长速度快，特别适宜干旱地区种植。

Traditional Zhangqiu welsh onion type, 150 cm tall, white stalk is around 80 cm long. Yellow-green leaves, average yield is above 75000 kg/ha. Excellent adaptability to growing condition, fast growth, especially suitable for drought regions.



SPECIAL CHOSEN SHANDONG WELSH ONION

中国大葱类型，植株健壮，一致性好。葱白长80CM左右，直径4CM左右，叶色深绿色，适应性强，耐热能力好，特别适宜干旱地区种植。

Traditional Zhangqiu welsh onion type, uniform plants growth orously, dark green leaves with long white stalk; white stalk is 80cm. good tolerance to heat, suitable for planting in drought areas.

PAKCHOI 青梗菜

LIXIU F1



耐热、耐雨水，叶片浅绿色，伸展度好，高抗软腐病和霜霉病。生长速度快，播种20天后可以采收。

Good tolerance to heat and rain, light green spread leaves, excellent tolerance to soft rot and downy mildew. Fast growth, can be harvested in 20 days after sowing.

YUEXIU F1



植株直立性好，叶片深绿色，长势快，紧凑度好，低温下叶片伸展度好，抗软腐病和灰霉病，适合包装及长途运输。

Green leaves and green petiole, upright growing habit, grows fast, compact, good spreading ability under low temperature. Good tolerance to soft rot and downy mildew. Fine texture, suitable for packing and long distance transportation.

CABBAGE 甘蓝

QF50 F1



一代杂交种。定植到收获约50天左右，单球重1.0-1.5KG。叶球紧实，圆球形，叶色绿，叶面蜡粉少，耐裂球。

Hybrid F1. 50 days after transplanting, average weighs about 1.0-1.5kg each. Compact and round head, green leaves covered with slight wax, Good resistance to cracking.



QF60 F1

一代杂交种。圆球形，球重1.5-1.8公斤，叶色较绿，蜡粉较多，整齐度高，叶球紧实，商品性好，高抗细菌性病害，耐裂球能力强，定植后58天左右收获，品质脆嫩，夏季露地专用品种，抗雨水能力强。

Hybrid F1. 58 days after transplanting. Global shape, compact head, 1.5-1.8kg weight, green leaves covered with wax powder, good tolerance to cracking, bacterial diseases and high humidity, suitable for open field in summer.



QF70 F1

一代杂交种。扁圆形，叶色绿，耐裂球。定植到收获约70天左右，单球重2KG左右。耐热性好，高抗细菌性病害。口感脆嫩，商品性好。

Hybrid F1. 70days after transplanting. Flat ball, green leaves, weights around 2kg. Good tolerance to heat and bacterial diseases. Tender and crispy taste.

LETTUCE 生菜



LLE NO.1

散叶品种。植株生长速度快，生育期45天左右。植株中等大小，叶形大，有褶皱，叶缘波状，叶色浅绿，抗病性强，高产潜力大。

Leaf type, fast growth, 45days after sowing. Medium size plants, large leaves in light green. Very productive.



LLE NO.2

叶片柔软近圆形，叶面较平，中下部横皱，叶片绿色有光泽，株高25厘米，单株重200-300克，生长速度快，口感顺滑，味香微甜。

Round shape leaf, soft and flat, shiny green color, plant is 25cm high, grows fast, good taste.



LLE NO.3

叶片皱曲，紫红色，色泽美观，叶片长椭圆形，茎极短。喜光照及温和气候，适应性强。口感好。

Leaf type, purplish color, long oval shape with short stem, suitable for growing in warm condition. Good taste.



LLE NO.4

外叶较圆，叶面稍皱，紫淡绿色之间，半结球状，开展度20-30厘米左右，单株重0.6-1公斤，耐寒抗病，适应性广，口感脆爽，品质佳。

Semi iceberg lettuce, round outer leaves in bright purple-green color. Good tolerance to low temperature. Crispy and tasty.



LLE NO.5

结球品种。生长速度快，叶片较大，叶色翠绿。叶球近圆球形，结球稳定，口感脆甜。该品种抗病性好，耐烧心和烧边，高产潜力大。

Iceberg lettuce, fast growth, large leaf in attractive green. Stable head forming, good tolerance to diseases, crispy and tasty. High yield.



LLE NO.6

直立品种。叶子宽大、肥厚，质地脆嫩，叶缘略带波浪状，呈现深绿色。后期心叶呈抱合状，口感脆甜，品质好，全生育期60天左右。

Erect lettuce, inner leaves slightly cover each other during the late growing period. 60days after sowing. Broad leaves, thick and crispy. Dark green, excellent taste.

TOMATO 番茄



RUBY F1

无限生长型，一代杂交种，早熟。植株长势旺盛，叶片稀疏，抗病性强，果实高圆形，颜色大红，色泽亮丽。果实坚硬，耐贮运，单果重200-220克。每公顷产量105000KG以上。

Indeterminate type, hybrid F1, early maturity. Deep-globe fruit with firm flesh, good tolerance to storage and shipping, resistant to Leaf mildew and Fusarium wilt, each fruit weighs 200-220gr.



SPARK F1

无限生长型，一代杂交种。早熟，植株长势健壮，连续座果能力强。成熟果大红色，高圆形，单果重180-200克，硬度高且耐贮运，高抗叶霉病、茎腐病。

Indeterminate type, hybrid F1. Early maturity, high and continuous fruit setting. Deep-globe fruit in red color, suitable for storage and shipping. Each fruit weighs 180-200gr. Good resistance to Leaf mildew & Fusarium wilt.



PEARL F1

无限生长型，一代杂交种。生长势强。果实近圆形，每穗结果15-30个，单果重15克左右，可成串采收；果实口感好，商品性佳，每公顷产量120000KG左右。

Indeterminate, hybrid F1, vigorous growing, round fruit weighs about 15g, 15-30 fruits for one cluster, taste good and can be harvested in cluster, high yield. Good marketing quality.



CARNELIAN F1

无限生长型，一代杂交种，植株长势强，叶片稀疏。成熟果大红色，肉质坚实，耐贮运。抗叶霉病、茎腐病。耐热性好。单果重110克，每公顷产75000KG左右。

Indeterminate type, hybrid F1, vigorous growth, red fruit with firm flesh. Good tolerance to storage and shipping, resistant to Leaf mildew and Fusarium wilt, good tolerance to heat. Each fruit weighs about 110gr, the yield is above 75000 kg/ha.

WATER MELON 西瓜



BLACK BEAUTY F1

一代杂交种，果型椭圆，皮黑色，单果重8-15KG，大果可达16-20KG，高抗枯萎病，瓤肉大红色。

Hybrid F1. Oval shape fruit, pure black rind and red flesh, weights 8-15kg/fruit, 16-20kg can be reached if delay the picking time.



MEILIAN F1

一代杂交种，中熟，单瓜重12KG左右，膨瓜速度快。果实长椭圆形，果皮绿色覆条带，瓜瓤大红色，中心糖度12%左右，每公顷产75000KG左右。

Hybrid F1. Medium maturity, each fruit weighs about 12kg. Oblong shape, grows quickly. Green rind with light stripes, red flesh, center brix is around 12%, yield is about 75000 kg/ha.

PUMPKIN 南瓜



JIANJIAN F1

早熟强粉质小型南瓜。植株长势旺盛，果皮黑绿色带浅绿色条纹，扁圆形，强粉质南瓜品种。单果重约700-1000克，产量高，雌花每隔3-4个节位着生，开花后40-45天可收获。

Early maturity, vigorous growth, dark green rind with light green stripes, oblate shape, strong powder flavor. Weight of single fruit is about 0.7-1.0kg, high yield. The female flower grows at every 3-4 nodes, can be harvested 40-45 days after flowering.



KANGKANG F1

中早熟强粉质小型南瓜升级品种。长势旺盛，叶片中等，座果性好。果皮黑绿带浅绿色条纹，果型高扁圆，单果重约1.5-2KG。果肉浓黄色、强粉质。耐储运，商品性佳。

Small pumpkin, early-medium maturity. Vigorous growth, moderate size leaves, good fruit setting. Dark green rind with light green stripes, flat round shape, weighs about 1.5-2kg. The flesh is yellow and powdery. Good Storage and transportation ability, good commercial value.

SWEET CORN 甜玉米



SWEET CORN NO.1 F1

一代杂交鲜食玉米品种。果穗圆筒，籽粒黄色。植株整齐、壮旺，株型半紧凑，前中期生长势极强，叶色浓绿，果穗粗大，穗型美观，籽粒饱满，甜度较高，适口性较好。抗病性和抗倒性强，适应性广。

Hybrid F1, cylinder shape, yellow kernels, very sweet. Semi compact plants, grow vigorously, big cobs with full kernel filling. Good tolerance to diseases.



SWEET CORN NO.2 F1

一代杂交鲜食玉米品种。株型整齐紧凑，生长势强，叶色浓绿，果穗直筒型，后期保绿度好。籽粒黄色，粒大饱满，轴心小，封顶性好，口感香甜，品质佳，适口性好，商品性佳，宜鲜食或果穗加工。

Hybrid F1, compact plant, vigorous growth, dark green leaves, yellow big kernels, good tip filling ability, sweet and tasty, suitable for both fresh market and processing purpose.



PEPPER



LINDA F1

一代杂交种。甜椒，中早熟，果色深绿，成熟后转为红色，果面光滑，果型方正，果长12-14cm，果实横径9-10cm，平均单果重180-200克，抗病性强，商品性好。

Hybrid F1. Sweet pepper, Blocky type, mid-early maturity, dark green fruit turns red after maturity, smooth skin, fruit is 12-14cm in length, and 9-10cm in diameter, weight is 180-200 grams, strong resistance to disease, good commercial value.



HONGXIANG 03 F1

一代杂交种。甜椒，早熟，株型紧凑，锥牛角形，果色翠绿转红，纵径为16cm左右，果实横径为6.2cm左右，单果重90-150克。

Hybrid F1. Cayenne pepper, sweet, early maturity, compact plant, green to red color, fruit is about 16cm long, 6.2cm in diameter at top, single fruit weighs 90-150 grams.



HONGXIN 02 F1

一代杂交种。羊角椒，中早熟，果色黄绿皮，果长25-31cm，果实横径4-4.5cm，坐果集中，适合冷棚露地栽培。

Hybrid variety. Conical hot pepper, mid to early maturity, green-yellow color, averagely 4-4.5cm long X 25-31cm in diameter, concentrated fruit setting, suitable for cold shed cultivation in open field.





中国·山东省种子有限公司
SHANDONG PROVINCE SEEDS GROUP CO., LTD. CHINA

PEPPER



SHUTING F1 舒婷

一代杂交种。早熟性突出，株型紧凑，果长线形，顺直，果面稍波皱，光泽度好。果长20-22cm，果径1.8cm，嫩果绿色，熟后鲜红。商品性好，产量高。

Early mature type, hybrid F1. Compact plant, fruit is slim and straight in glossy green color. Averagely 20-22cm long X 1.8cm in diameter. Green to red at maturity. High yield.



BOOMING F1 红火

一代杂交种。朝天椒类型，长势健壮，抗病能力强。果长4-5cm。色泽鲜亮，连续采收能力强，商品性好。

Hybrid variety. Upright type, strong and vigorous plant. Good resistance to diseases. Average length of the fruit is 4-5 cm. Beautiful red color, good commodity.



HONGXIN F1 红辛

一代杂交种。株高60-70cm，抗病性强，根系发达，连续座果力强，果色紫红，果径2.4-2.6cm，果长12-14cm，辣度极强适合烘干，出口加工。

Hybrid variety. The plant is 60-70cm high, strong disease resistance, well-developed root system, strong continuous fruit setting ability, burgundy color, the average size of the fruit is 2.4-2.6cm in diameter, and 12-14cm in length. Extremely strong spiciness, suitable for drying and export processing.



HONGXIN 08 F1 红辛8号

一代杂交种。美人椒类型。果实呈长圆柱形，果形顺直微弯，果长约14-16cm，青椒为深绿色，成熟后转为鲜红色，果面光滑，果肉厚，耐贮运，座果能力强。

Hybrid F1. cylindrical shape, straight and slightly curved, fruit is about 14-18cm long. Green peppers turn dark green into bright red when ripened. Smooth and thick flesh, good storage and strong fruit setting ability.

www.sdseed.com

地址：山东省济南市花园路123号

ADD: 123 Huayuan Road, Jinan, China

TEL: 0086-531 82359041; 0086-532 85891844

Email: sdseed@126.com; nancyli7401@163.com





ONION



LZ24-1 F1

短日照黄皮洋葱，中早熟品种，植株长势旺盛，蜡粉中等，鳞茎表皮黄色、近高圆形，鳞茎紧实，横径10-12cm，商品性好，鲜食口感佳，适合秋播。亩产量6-7吨，适合短日照地区秋播。

Short day, early-mid maturity, vigorous plant with moderate wax powder, yellow and nearly high global bulb, firm, 10-12cm in diameter, good fresh taste, the yield is 6-7 tons/ mu, suitable for autumn sowing in short day areas.



LZ24-4 F1

短日照紫皮洋葱，植株长势旺盛，鳞茎近圆球型，表皮紫红色，单球重330-380克，横径9-12cm，倒伏一致，整齐度高，鲜食口感好，适合短日照地区秋播。

Short day variety, vigorous plant, round bulb with purple red skin. Each bulb weighs 330-380 grams and has a diameter of 9-12cm. Good uniformity, good fresh taste, suitable for autumn sowing in short day areas.





ONION



LZ24-5 F1

中日照白皮洋葱，植株长势旺，叶片深绿色带有蜡粉，直立性好，鳞茎高球形，单球重350克左右，耐存储，适合中日照地区秋播。

Intermediate day variety, white bulb, vigorous plant, the leaves are dark green covered with wax powder, upright growing, global bulb weighing about 350 grams. Good storage ability, suitable for autumn sowing in intermediate day areas.



LZ24-6 F1

长日照红皮洋葱，植株长势旺，鳞茎近高圆形，表皮紫红色，单球重360克左右，整齐度高，抗病性强，皮毛好，耐储运。适合长日照地区春播。

Long day variety, vigorous plant, global shape, purple red skin. A bulb weighs about 360 grams, high uniformity, strong disease resistance, good storage and transportation. Suitable for spring sowing in long day areas.





CHIVE



LZ001 F1

杂交一代。分葱，耐寒性特别好越冬发棵多。叶色深绿，叶子细锐。品质口味佳，容易栽培。

Hybrid scallion type with particularly good cold tolerance, vigorous growth, can develop more branches in winter. Dark green leaf, slim and sharp plant, good quality and taste, easy cultivation.



LZ002 F1

杂交一代。分葱，叶色深绿，结节紧实，叶子细锐，耐热性强，根系发育良好，品质好，风味佳，商品性优，可做周年栽培的小香葱品种。

Hybrid scallion type. Compact plant, dark green, slender and sharp, strong tolerance to heat, well developed root system, good flavor and taste, excellent commercial value, can grow all year around.





CHIVE



XIAOHAI F1 小海

杂交一代。叶色深绿，叶子细锐，耐热耐寒性强，抗逆性强，根系扩展好，品质口味佳，容易栽培。春季-秋季播种，可以栽培，可做小香葱栽培。

Hybrid type. Dark green leaf, slender and sharp, strong tolerance to heat and cold, good root system, excellent quality and taste, easy for cultivation. Suitable for Sowing in spring and autumn.



XIANGFEN F1 香氛

杂交一代。叶色深绿，结节紧实，叶子细锐，耐热耐寒性强，根系发育良好，品质好，风味佳，商品性优，可做周年栽培的小香葱品种。

Hybrid Type. Deep green leaf, compact, slender and sharp, good tolerance to heat and cold, well developed root system, nice flavor, can be cultivated all year around.





SPINACH



LIDO NO.1 F1 丽都1号

杂交一代，中早熟品种，适合春秋栽培。春季播种后35-45天收获，单株重55-65克，株高30-35厘米，株型直立，半圆叶，叶面光滑，叶色深绿，抗1-16霜霉病菌生理小种。

Hybrid type. Mid early maturity, suitable for spring and autumn cultivation. Harvested in 35-45 days after spring sowing, a single plant weighs 55-65 grams, grows to 30-35cm high, upright, semi-circular leaf, smooth, dark green color, resistance to downy mildew R-1~16.



LIDO NO.2 F1 丽都2号

杂交一代，中早熟品种，适合春秋栽培。春季播种后38-45天收获，单株重55-65克，株高30-35厘米，株型直立，半圆叶，叶面光滑，叶色深绿，抗1-16霜霉病菌生理小种。

Hybrid type. Mid early maturity, suitable for spring and autumn cultivation. Harvest in 38-45 days after spring sowing, a single plant weights 55-65 grams, 30-35cm in height, semi-circular leaf, smooth, deep green color, resistance to downy mildew R-1~16.





CAULIFLOWER



ANNA F1 安娜

杂交一代。早熟。定植至采收约 65 天。叶片大，株形旺，生长快，抗病强，心叶合抱，花菜洁白，耐运输，商品性佳，采收集中。单球重 1kg 以上。每公顷产量 30000kg 左右。

Hybrid F1, early maturity. Vigorous plant with big leaves, can be harvested in 65 days after transplanting. Beautiful white dome, moderate size, each ball weighs above 1.0kg. The yield is expected to reach 30000 kg / ha.



AUSPICIOUS SNOW F1 瑞雪

杂交一代。中晚熟品种。定植后 78 天左右收获。植株旺盛，花球生长快速，后期低温不毛花。花球洁白，单球重量 2.0kg 左右，抗病性强。每公顷产可达 35000kg。

Hybrid F1, medium-late maturity, can be harvested in about 78 days after transplanting. The plant grows vigorously and the head grows fast; pure white dome weights around 2.0kg, good disease resistance. The yield can reach 35000 kg / ha.





CHOI SUM



XIANXIN 01 F1

一代杂交。植株直立紧凑，叶片长椭圆形呈黄绿色，主茎高约18-22厘米，纤维含量低且品质嫩脆。耐热性强，适合高温多雨季节种植，播种后28-40天即可采收，通过保留基部可实现多茬收获。

Hybrid F1. upright and compact plant, long oval shape leaf in yellow- green color. The main stem is about 18-22 cm high, less fiber, tender and crispy taste. Strong heat tolerance, suitable for planting in high temperature and rainy season, harvest in 28-40 days after sowing. Multiple harvests can be achieved by preserving the base plant.



XIANXIN 02 F1

一代杂交种。植株株高20-26cm，主茎高20-24cm，横径1.3-1.5cm，单茎重约30克，叶片油绿有光泽，菜茎节疏匀条，纤维少且茎质脆嫩，适合高温多雨地区种植。

Hybrid F1. The plant is 20-26cm high, the main stem' s 20-24cm high X 1.3-1.5cm in diameter, a single stem weights about 30 grams, glossy green leaf , tender and crisp taste with less fiber, suitable for planting in high temperature and rainy areas.





CHINESE CABBAGE & PAKCHOI



KUAICAI 01 F1

一代杂交。苗用型大白菜，播种后28-30天可采收。植株株形直立，外叶绿色无毛，叶帮宽白，单株重200-250克，具有叶肉厚、纤维少、质地柔软的特点。

Hybrid F1. Seedling type Chinese cabbage, can be harvested in 28-30 days after sowing. upright plant, with green and hairless outer leaf, weights 200-250 grams per plant. thick leaf flesh, few fibers, soft texture.



LIXIU 02 F1

一代杂交种。株型直立，束腰美观。叶面光滑，叶片深绿色。叶柄绿，叶肉厚，韧性强，适合捆扎。具有较强的耐热性和抗病性，适合高温高湿环境。栽培方法简单，播种后30-35天可收获。

Hybrid F1. Upright plant with a beautiful waist. Smooth leaf, dark green color. The petiole is green, flesh is thick, suitable for tying. Good tolerance to heat and diseases, can grow in high temperature and humidity environment. Easy for cultivation, can be harvested in 30-35 days after sowing.





CUCUMBER



PORD F1 春秋密刺

一代杂交。中熟，生长势强。瓜条顺直，瓜长33cm左右，瓜把短，瓜色深绿，刺密，主蔓结瓜为主。抗枯萎病、霜霉病。耐高温能力强。

Hybrid F1. Medium maturity, vigorous growth, long straight fruit with short neck, approximately 33cm in length, dark green, dense white spines, main vine bears fruits. Good resistant to blight and downy mildew, strong heat tolerance.



JADE F1 翡翠

一代杂交种。生长势强，瓜条顺直，长25-30cm，色深绿，表面光华有光泽。座果能力强。商品性好，耐贮运，抗枯萎病、霜霉病。耐低温能力强。

Hybrid F1. Vigorous growth, cylindrical fruit, 25-30cm long, dark green color, strong fruit setting ability, good commercial quality, suitable for storage and shipping, good resistance to wilt and downy mildew. Strong tolerance to low temperature.





CUCUMBER



BAOYU F1

一代杂交。水果型黄瓜，生长势强。瓜条顺直，瓜把短，瓜色深绿，瓜长14-16cm。耐高温能力强。口感甜脆。

Hybrid F1. Beith Alpha type, strong growth potential. dark green, straight, 14-16cm long, strong heat resistance, sweet and crispy.



BAOYU 02 F1

一代杂交种。生长势强，瓜条顺直，长14-16cm，色深绿，表面光华有光泽。座果能力强。适合春秋季节栽培。

Hybrid F1. Vigorous growth, straight, smooth with slightly ribbed skin, 14-16cm long, dark green color, strong fruit setting ability, suitable for spring and autumn cultivation.





FRESH CORN



FRESH CORN

一代杂交彩色糯玉米。株型紧凑，株高260cm，穗位95cm，综合抗病性及抗逆性好，根系发达，抗倒伏，穗长21cm，穗粗4.8cm，穗行16行，果穗籽粒颜色为黑、白、紫、黄、蓝五颜六色于一体，超甜籽粒与糯籽粒比例为1:3，鲜食口感香甜可口。
Hybrid F1, colored sweet and waxy corn. Compact plant with a height of 260cm, the ear position is of 95cm high from the ground. Good resistance to diseases and stress, well developed root system against lodging. The corn ear is 21cm long, 4.8cm in diameter, 16 rows. The colors of the kernels combine with black, white, purple, yellow, and blue, and the ratio of super sweet kernel to waxy kernel is 1:3, suitable for fresh marketing.



BOXIN 35 F1

一代杂交黄白双色糯玉米。早熟。株高210cm，穗位90cm，穗长22cm，穗粗6cm，行数16行，皮薄肉厚，出苗至鲜穗上市78天。超甜籽粒与糯籽粒比例为1:3。味清香，口感好。
Hybrid F1, yellow and white waxy corn. Compact plant, with a height of 210 cm, ear position is of 90 cm from the ground, and 22 cm long X 6 cm in diameter, 16 rows, thin skin and thick flesh. 178 days from seedling to fresh harvest. The ratio of super sweet kernels to sticky ones is 1:3, fresh and delicious taste.





FRESH CORN



TJN 968 F1

一代杂交白色甜加糯玉米。植株半紧凑，平均株高233.7cm，穗位84.7cm，净穗长18.8cm，穗粗5.0cm，果穗锥形，籽粒白色，整穗甜糯籽粒比1:3，甜度高，糯性强，甜糯相间。春播从出苗至采收鲜穗87天。

Hybrid F1, white sweet and waxy corn. Semi compact plant with an average height of 233.7cm, ear position is of 84.7cm high from the ground, net ear length is 18.8cm long X 5.0cm in diameter, conical shape, white kernel, sweet kernel: sticky kernel is 1:3. high sugar content, strong glutinous texture, can be harvest in 87 days from seedling for fresh market.



HAINUO 8 F1

一代杂交白色糯玉米。株型紧凑，株高244.8cm，穗位95.1cm，穗长22.8cm，穗粗4.9cm，穗大，籽粒颜色雪白，果皮薄，鲜食口感好。

Hybrid F1, white waxy corn, compact plant, with a height of 244.8cm, a spike position of 95.1cm, ear length is of 22.8cm and 4.9cm in diameter, large size, snow-white color, thin skin, good fresh taste.





ROMAN TOMATO



CARNELIAN 02 F1

一代杂交种。有限生长类型。植株长势健壮，根系发达，抗叶霉病、茎腐病，耐热性好。成熟果大红色，单果重150克左右，肉质紧实，适合加工储运。

Hybrid F1. Determinate type. Well-developed roots, vigorous plant, bright red fruit weighing around 150 grams, firm, suitable for processing and transportation. Good resistance to leaf mold and stem rot, good heat tolerance.

BABY RADISH



BABY RADISH F1

一代杂交种。小型萝卜类，品质细嫩，生长迅速，色泽美观，肉质根圆形，直径2—3cm，根皮红色，瓢肉白色，生长期30—40天，适应性强，喜温和气候条件。

Hybrid F1. Baby type, rapid growth, beautiful color, round fleshy root with 2-3cm in diameter, red skin, white flesh, 30-40 days maturity. Strong adaptability to different conditions, but moderate climate is favorable.





GARLIC



ZHONGSUAN 01 F1

蒜头呈短圆锥形，外皮淡紫色，单头重25g左右。每头13瓣左右，多为3-4层排列，蒜瓣多为弯曲形，瓣衣两层，紫色，紧包蒜瓣，不易剥离。辛辣味浓烈。

Short conical shape, light purple papery skin, 25g per head. Each head has about 13 cloves, mostly arranged in 3-4 layers. Garlic cloves are mostly curved in shape, with two layers of coating, wrap tightly. Spicy and strong flavor.

SPOTTED GOURD



GOURD F1

一代杂交。斑点青腰葫芦类型，单瓜重1.5-3kg，单蔓整枝，子蔓结瓜，耐热，耐旱，抗性较好，每亩产量约3050公斤。

Hybrid F1. Spotted green gourd type, weighing 1.5-3kg per fruit. Good tolerance to heat and drought, good resistance to diseases. Yield is about 3050 kg per mu.





Glycyrrhiza uralensis/甘草



TAIGAN 1 泰甘1号

该品种植株高70-100cm，生长2-3年长成甘草根，根长约1.2米，亩产鲜根重2-3吨，每年施肥量较少，需水量也少。适应范围广，是一种常用于调和药性的中药。

Glycyrrhiza uralensis, a traditional Chinese medicine usually used to regulate medicine property. Tall plant with a height of 70-100cm, 2-3 years to develop licorice roots. The root is about 1.2 meters long, can reach 2-3 tons of fresh roots/mu. The annual fertilizer application and water demand are relatively low, can grow in different conditions.

Scutellaria baicalensis/黄芩



SHENGQIN 521 圣芩521

该品种是多年生草本植物，肉质根茎肥厚，叶坚纸质，总状花序在茎及枝上顶生，花冠蓝色，花丝扁平。耐旱怕涝，适应范围广，是一种常用于调和药性的中药。

Scutellaria baicalensis, a traditional Chinese medicine usually used to regulate medicine property. Thick fleshy rhizome, hard leaf. blue flower, good drought resistant, grows in wide range of conditions.





中国·山东省种子有限公司

SHANDONG PROVINCE SEEDS GROUP CO., LTD. CHINA

Platycodon grandifloras/桔梗



SHENGJIE 567 圣桔567

该品种茎高80-100厘米，叶片卵形，蓝色花冠。喜光和凉爽环境，耐干旱，适应能力强。有较高的食用价值和药用价值。

Platycodon grandiflorus, with a stem height of 80-100 cm, oval shaped leaf, blue flower head, grows well in light and cool environments, good tolerance to drought, wide adaptability, high edible and medicinal value.

Astragalus membranaceus/黄芪



SHENGQI 02 圣芪2号

该品种茎秆淡红色，叶片长卵圆型，生长势强，根系发达，主根肥厚呈现灰白色，纤维少。单株产量高，株型半直立，株高60-100cm，气味微甜。是一种常见的补气中药材。

Astragalus membranaceus, light red stem, long oval leaf, strong growth, well developed root system with thick and grayish white main root, few fibers. High yield, semi upright plant, 60-100cm high, slightly sweet odor. A common Chinese medicinal herb to invigorate vital energy.

www.sdseed.com

地址：山东省济南市花园路123号

ADD: 123 Huayuan Road, Jinan, China

TEL: 0086-531 82359041; 0086-532 85891844

Email: sdseed@126.com; nancyli7401@163.com





微信扫一扫
(WECHAT)

SHANDONG PROVINCE SEEDS GROUP CO., LTD.

HEAD OFFICE IN JINAN:

Address: NO.123 HUAYUAN ROAD, JINAN CITY, SHANDONG PROVINCE, CHINA.

Tel: 0086-531-82359041、82359042、82359046、82359038、82359039、82359216

Fax: 0086-531-82359039

Email: sdseed@126.com

IMP&EXP DEPARTMENT IN QINGDAO:

Address: ROOM 1104, BUILDING A, XINYUANLIDU, 159 FUZHOU BEI ROAD, QINGDAO, CHINA

Tel: 0086-532-85891884

Fax: 0086-531-82359039

Email: sdseed@126.com

www.sdseed.com